

Title (en)
Control part

Title (de)
Steuereinheit

Title (fr)
Pièce de commande

Publication
EP 2662736 A1 20131113 (FR)

Application
EP 12167182 A 20120508

Priority
EP 12167182 A 20120508

Abstract (en)

The part (10) has a drive portion (12) that is arranged to receive a control action. A positioning zone (16) is arranged to cooperate with a positioning unit (18) so as to define stable positions of the control part. The control part includes a mobile lever (20) whose free end takes part in the positioning zone. The lever is likely to evolve between one position in which the zone defines two control part positions, and another position in which the positioning zone defines three control part positions by cooperating with the positioning unit. An independent claim is also included for a control device.

Abstract (fr)

La présente invention concerne une pièce de commande (10) d'un mécanisme horloger, comprenant : - une portion d'entraînement (12) agencée pour recevoir une action de commande, - une zone de positionnement (16) agencée pour coopérer avec un organe de positionnement (18) de manière à définir des positions stables de la pièce de commande (10). Selon l'invention, la pièce de commande (10) comprend un levier mobile (20) dont une extrémité libre participe à la zone de positionnement (16), ledit levier étant susceptible d'évoluer entre une première position dans laquelle la zone de positionnement (16) définit deux positions de la pièce de commande (10), par coopération avec l'organe de positionnement (18), et une deuxième position dans laquelle la zone de positionnement (16) définit trois positions de la pièce de commande (10), par coopération avec l'organe de positionnement (18).

IPC 8 full level
G04F 7/08 (2006.01)

CPC (source: EP)
G04F 7/0857 (2013.01)

Citation (applicant)
WO 2009098307 A1 20090813 - MANUF LA JOUX PERRET SA [CH], et al

Citation (search report)
• [XAI] CH 702429 A2 20110630 - ETA SA MFT HORLOGERE SUISSE [CH]
• [XAI] EP 0562155 A1 19930929 - INT WATCH CO IWC [CH]
• [A] WO 2008075147 A2 20080626 - JAQUET JEAN PIERRE [CH], et al

Cited by
EP2955590A3

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)
EP 2662736 A1 20131113; EP 2847637 A1 20150318; EP 2847637 B1 20160727; WO 2013167474 A1 20131114

DOCDB simple family (application)
EP 12167182 A 20120508; EP 13721655 A 20130502; EP 2013059198 W 20130502